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دردسر ذوب آهن پس از تغییر برنامه لیگ برتر فوتبال
تغیی�ر برنامه هفت�ه پیش روی لیگ برتر فوتبال، ذوب آهن را با مش�کلات زیادی 

مواجه کرده است.
ب��ه گزارش ایس��نا، تعوی��ق دو روزه دیدار تیم های اس��تقلال ته��ران و ذوب آهن اصفهان 
ذوب آهنی ها را با مش��کلات زیادی مواجه کرده اس��ت. باش��گاه زیان مالی زیادی بابت خرید 
بلی��ت هواپیم��ا و رزرو پرواز چارتر از تهران به س��یرجان و همچنین از س��یرجان به اصفهان 
دیده و مجبور شده با توجه به نبود بلیت هواپیما در تاریخ جدید از مقصد اصفهان به تهران، 
بخشی از اعضای تیم را و بقیه کاروان در دو پرواز جداگانه راهی تهران کند. این تیم که قرار 
بود بعد از دیدار با تیم استقلال تهران اردویی را در تهران برگزار کند و سپس با پرواز چارتر 
راهی س��یرجان شود، با تغییر برنامه به دردسر افتاده است؛ مسائلی از جمله زمین تمرین در 
تهران، پرواز تهران به سیرجان و همچنین پرواز بازگشت از سیرجان به اصفهان برخی از این 
مشکلات هستند. در حال حاضر برنامه تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان برای سفر به سیرجان  

و بازگشت به اصفهان هنوز نامشخص است.

 مارتینز: برای آمدن به بارسلونا با »مسی«
صحبت کرده بودم

مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال اینترمیلان گفت: بارسلونا به من پیشنهاد داده بود و 
من در این مورد با »لیونل مسی« صحبت کرده بودم.

به گزارش ایرنا و به نقل از مارکا، »لائوترا مارتینز« ستاره آرژانتینی تیم فوتبال اینتر میلان 
در گفت و گویی اظهار داش��ت: من واقعاً به بارس��لونا نزدیک بودم. با مس��ی در این خصوص 

صحبت کرده بودم اما آنها مشکلات مالی داشتند و من تصمیم گرفتم که در اینتر بمانم.
وی ادامه داد: زمانی که در آرژانتین بودم، رئال مادرید کاستیا )تیمی در دسته سه اسپانیا( 
نیز به دنبال من آمده بود. آن ها به من پیش��نهاد قرارداد دادند اما احس��اس کردم که آمادگی 
ای��ن کار را ندارم.  هفته گذش��ته قهرمانی تیم فوتبال اینترمیلان در س��ری آ قطعی ش��د و 
ش��اگردان آنتونیو کونته توانستند به سلطنت یوونتوس در ایتالیا پایان دهند. مارتینز در این 
خص��وص گفت: من از کودکی خواب قهرمانی خ��ودم را می دیدم. فکر می کنم که ماندنم در 
اینتر کار بس��یار درستی بود زیرا توانس��تم قهرمانی بسیار بزرگی با اینتر بدست آورم.  ستاره 
۲۳ س��اله اینترمیلان اضافه کرد: من از کودکی آرزو داش��تم که یک خانواده داش��ته باشم و 
بتوانم با آن عناوین مختلف را کسب کنم و حالا همچین چیزی را در زندگی ام دارم.  انتقال 
پیشنهادی به بارسلونا اولین باری نبود که مارتینز را به سواحل اسپانیا نزدیک می کرد، پیش 
از این رئال مادرید نیز به او علاقه نش��ان داده بود. لائوترا افزود: "]سانتیاگو[ سولاری در رئال 
مادرید کاس��تیا بود و به دنبال من آمد. من احس��اس نمی کردم خیلی دور باشم. آنها به من 
پیش��نهاد قرارداد دادند ، اما من احس��اس آمادگی نکردم." این مهاجم از آن زمان با اینتر به 
عنوان قهرمانی سری آ به قهرمانی رسید ، زیرا شاگردان آنتونیو کونته یوونتوس را از سلطنت 
برکنار کردند. لائوترا گفت: "من از کودکی این خواب را می دیدم. من فکر می کنم من حق 
داشتم که بمانم ، زیرا یک عنوان کسب کردم. من آرزو داشتم که یک خانواده داشته باشم و 

عناوین را کسب کنم و اکنون چنین چیزی را دارم."

ام باپه سفیر واکسن کرونا می شود
کیلیان ام باپه مهاجم پاری س�ن ژرمن ممکن است س�فیر کمپین واکسیناسیون 

ویروس کرونا در کشورش شود.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اکیپ، آلن فیش��ر، رئیس کمیته واکسیناس��یون فرانسه اعلام 
کرد که به دلیل تشویق جوانان به انجام واکسیناسیون، قصد داریم کیلیان ام باپه را به عنوان 
س��فیر واکسن کرونا معرفی کنیم. وی گفت: در سنین جوانی، ما بیشتر از اینکه حرف رئیس 
جمهور یا حتی پزشک را قبول داشته باشیم، حرف دوست و هم سن خودمان را قبول داریم. 
قصد داریم در این راه از خواننده ها، فوتبالیست ها و بازیگران استفاده کنیم و در حال حاضر 
کیلیان ام باپه بهترین گزینه برای ماس��ت تا س��فیر واکسن کرونا ش��ود و افراد جوان به انجام 
واکسیناسیون کرونا تشویق شوند. ام باپه که خود به ویروس کرونا نیز مبتلا شده بود، هنوز به 

این درخواست دولت پاسخ مثبت نداده است.

نادال و اوساکا برترین ورزشکاران سال ۲۰۲۱
رافائل نادال و نائومی اوس�اکا به ترتیب به عنوان برترین ورزشکار مرد و زن سال 

انتخاب شدند.
به گزارش ایس��نا و به نقل از خبرگ��زاری رویترز، رافائل نادال از اس��پانیا به عنوان برترین 
ورزشکار سال جهان در سال ۲۰۲۱ انتخاب شد. نادال سال قبل به بیستمین گرنداسلم خود 
رسید و با رکورد راجر فدرر سوئیسی برابری کرد. همچنین  نائومی اوساکا قهرمان تنیس آزاد 
آمریکا نیز عنوان برترین ورزشکار زن سال را به خود اختصاص داد. نادال ۳۴ ساله گفت: "بقیه 
ورزشکاران احتمالاً لیاقت این عنوان را داشتند اما این سال برای من سال خیلی خوبی بود و 
نمی توانم بیش از این خوشحال باشم. برنده شدن در مسابقات تنیس آزاد فرانسه و برابری با 
۲۰ گرند اس��لم راجر فدرر لحظه ای فراموش نشدنی برای من بوده است. فدرر دوست بزرگ 
و رقیب من در این س��ال ها بوده است." اوساکا، یکی از رهبران جنبش "زندگی سیاه پوستان 
مهم است" با استفاده از ماسکی سیاه که روی آن نام برونا تیلور نوشته شده بود نسبت به نژاد 
پرستی و رفتار خشونت آمیز پلیس با رنگین پوستان اعتراض کرد. این اقدام تنیسور ژاپنی در 

انتخابش به عنوان ورزشکار زن سال بی تاثیر نبود.

مع�اون رییس جمهور در دیدار با عزیزی خادم، حمایت همه جانبه خود 
از تیم های ملی اعلام کرد.

ب��ه گزارش ایس��نا، معاون رییس جمهوری و رییس س��ازمان برنامه و بودجه به 
دعوت ش��هاب الدین عزیزی خادم، رییس فدراسیون فوتبال، با حضور در کمپ 
تیم های ملی با اعضای کادر فنی تیم ملی فوتبال بزرگس��الان دیدار و گفت وگو 

کرد.
محم��د باقر نوبخت در این دیدار با تأکید بر "روحیه پیروزی طلبی و جنگجویی 
دراگان اس��کوچیچ و بازیکن��ان تیم ملی" گفت: با این روحیه به موفقیت ش��ما 
اطمینان دارم و ما نیز تمام توان خود را در بخش پش��تیبانی و لجس��تیک برای 

پیروزی شما به کار خواهیم بست.
س��رمربی تیم ملی هم با اشاره به تجربه س��ال ها حضور در فوتبال ایران، ضمن 

تمجید از استعدادهای ایرانی از دلبستگی به ایران گفت.
در این دیدار رییس فدراس��یون، ضمن تش��کر از حضور رییس سازمان برنامه و 
بودجه و توجه ویژه به تیم های ملی، درباره روند آماده س��ازی تیم ملی، شرایط 

صعود به دور بعدی رقابت ها و بازیکنان لژیونر تیم ملی توضیح داد.
با موافقت نوبخت مقرر ش��د تمام هزینه های تیم ملی فوتبال در مقدماتی جام 
جهانی و جام جهانی فوتس��ال از سوی س��ازمان برنامه و بودجه در قالب ردیف 

بودجه ای اختصاصی تأمین شود.
محم��د باقر نوبخت به هم��راه حمید پوراصغری معاون ام��ور علمی، فرهنگی و 
اجتماعی س��ازمان برنامه و بودجه و هی��ات همراه از کمپ تیم های ملی بازدید 
کردند و تصمیم بر آن شد که پیش از آغاز اردوی تیم ملی در جزیره کیش، ملی 

پوشان بار دیگر میزبان رییس سازمان برنامه و بودجه باشند.

فدراس�یون فوتبال در دریای مواج و پرتلاطم 
روزهای پیش رو، با کوهی از بدهی روبرو اس�ت 
که فعلا با وجود تحریم های بانکی و بلوکه شدن 
مناب�ع مالی در فیف�ا، هیچ روزن�ه امیدی دیده 

نمی شود.
به گزارش ایسنا، فدراسیون فوتبال با عبور از دوران 
مدیریت مهدی تاج و ورود به دوره جدید با ریاس��ت 
ش��هاب الدین عزیزی خادم، هنوز به س��احل آرامش 
نرسیده و مشخص نیست از دریای پرتلاطم مشکلات 
مالی جان س��الم ب��ه در خواهد برد یا خی��ر. در واقع 
با گذش��ت حدود دو ماه از تغییرات مدیریتی در این 
فدراسیون، پرونده های بزرگ و پردردسری از راه رسیده 
که نمی توان به هیچ وجه به آن ها بی توجهی کرد. اگر از 
دست رفتن میزبانی های بین المللی مانند انتخابی جام 
جهانی یا رد درخواس��ت تیم های ایرانی برای میزبانی 
در لیگ قهرمانان آس��یا را هم نادی��ده بگیریم، قطعا 
مس��ائل مالی و بدهی های گذش��ته و جدید، نیازمند 
برنامه فوری اس��ت. آخرین مورد از این قبیل مسائل 
مال��ی، محکومیت یک میلی��ون و ۴۰۰ هزار یورویی 
)۳۶ میلی��ارد تومانی( فدراس��یون فوتبال به پرداخت 
دستمزد دستیاران مارک ویلموتس است که به تازگی 
از سوی فیفا به ساختمان خیابان سئول رسیده است. 
از سوی دیگر، محل استقرار فدراسیون فوتبال هم به 
علت بدهی به شستا، به این شرکت واگذار شده است. 
در واقع ش��رکت س��رمایه گذاری تامین اجتماعی به 
علت پرداختن نش��دن بدهی ۲ میلیون یورویی )۵۰ 
میلیارد تومان( که سال ۹۸ به نمایندگی از فدراسیون 
به حساب ویلموتس واریز کرده و اصل پول را دریافت 
نکرده بود، س��اختمان این فدراسیون را مصادره کرده 
است. اگر چه از این مبلغ ۲۹ میلیارد تومان پرداخت 
شده اما س��اختمان هایی )ساختمان فدراسیون و سه 

دانگ س��اختمان پرس��پولیس( با ارزش��ی بیش از ۲ 
میلیون یورو به شس��تا واگذار شده است! البته حکم 
نهایی دادگاه عالی ورزش درباره درخواست تجدیدنظر 
ایران بابت پرداخت غرامت ۶.۲ میلیون یورویی )۱۵۸ 
میلیارد تومان( به مارک ویلموتس صادر خواهد شد و 
حداقل در این زمینه فدراسیون امیدوار است که حکم 
شکس��ته ش��ود و رقم کمتری به این مربی پرداخت 
کند. با یک حساب سرانگشتی، فدراسیون فوتبال در 
بدبینانه ترین حالت باید برای ماه های آینده و حداقل 
تا اواخر تابستان مبلغی در حدود ۷.۶ میلیون یورو به 
اضافه دیرکرد این مبلغ، به ویلموتس و دس��تیارانش 
پرداخت کند. همچنین فدراس��یون برای حل و فصل 
ماجرای بدهی به شس��تا، باید نظر مثبت این شرکت 
را جلب کند که طبق نظر شستا این اتفاق با پرداخت 

حدود یک میلیون یوروی دیگر محقق خواهد شد.
* راهکار فدراسیون فوتبال چیست؟

مشخصا هیچ یک از بخش های دولتی حاضر نمی شود 
مبلغی در حدود ۹ میلیون یورو به فدراسیون فوتبال 
قرض دهد. تنها راه های فدراسیون، درآمدزایی اندک 
از طریق تبلیغات محیطی یا البسه تیم ملی است که 
ش��اید یک پنجم این مبلغ هم نش��ود ام��ا راه  نهایی، 

رسیدن به مطالبات این فدراسیون در فیفاست.

س�رمربی تیم فوتبال مس رفسنجان می گوید 
عملکرد بازیکنانش باعث ش�ده کارشناسان به 

این تیم لقب شگفتی لیگ را بدهند.
به گزارش ایسنا، محمد ربیعی، سرمربی تیم فوتبال 
مس رفس��نجان در نشس��ت خبری پیش از دیدار  با 
نس��اجی اظهار کرد: از دس��ت دادن بازیکن در لیگ 
اجتناب ناپذیر اس��ت و رخ می دهد اما در این مسائل 
ما کمی هم بدش��انس هس��تیم. در مصدومیت آقای 
کریم زاده کس��ی با او برخ��ورد نکرد و پایش پیچید و 
مصدوم ش��د. کریم زاده س��ال خوب��ی را در این فصل 
داش��ت. مطمئنا با ق��درت برمی گ��ردد و من منتظر 
برگش��تن مصدومان تیم هستم. در بازی برابر نساجی 
عقی��ل کعب��ی را هم به عن��وان بازیکن چه��ار کارته 
نداریم. انصاری هم به تازگی در مس��یر تمرینات قرار 
گرفته اس��ت. این اتفاقات در فوتبال طبیعی اس��ت و 

البته کمی هم بدشانس بوده ایم. 
او ادام��ه داد: ه��ر بازیکنی که در تی��م ما به زمین 
رفته با تم��ام وجود بازی کرده اس��ت. متخصصین و 
کارشناس��ان فوتب��ال تیم م��ا را به عنوان ش��گفتی 
قلمداد می کنند. این اتفاق خوبی برای ماست. منطق 
می گوید سال اول، سال بسیار پرتنشی برای تیم هایی 
اس��ت که تازه به لیگ می آیند. م��ا از هدف گذاری ها 

جلوتریم. هدف م��ا در فصل اول باقی ماندن در لیگ 
بود. مقداری از این هدف گذاری جلوتر هستیم. سعی 
می کنی��م ۹ بازی باقی مانده را با قدرت انجام دهیم و 
بتوانی��م تیم را در لیگ با رتبه های بالاتر حفظ کنیم. 
ه��ر چقدر تیم به لح��اظ روحی و روان��ی در آرامش 
بیشتری باشد بازدهی بیشتری خواهد داشت. فضای 
تی��م ما می توانس��ت خیل��ی بدتر از این باش��د، مثل 
تیم هایی که در سال اول حضورشان در لیگ، تا لحظه 
آخر دغدغه س��قوط نکردن داش��تند. خیلی از مراکز 
خب��ری و برنامه های تحلیلی از این تیم به عنوان یک 
تیم باکیفیتی و شگفتی مس��ابقات یاد می کنند. این 

جای خوشحالی دارد.
ربیعی درب��اره اینکه خیلی از ه��واداران امیدوارند 
تیمشان امس��ال س��همیه لیگ قهرمانان آسیا را هم 
بگیرد هم بی��ان کرد: آدم برای رویاه��ا و آرزوهایش 
و اهدافش می جنگد. من مربی ای نیس��تم که بخواهم 
بگوی��م نه اینطور نمی ش��ود. م��ن می خواهم منطقی 

صحبت کنم.
 اگر بتوانیم یک هدف بزرگ داش��ته باش��یم حتما 
ب��رای آن ت��لاش خواهیم ک��رد. من س��عی کرده ام 
ب��ه تیم��م القا کنم که ب��ه چیزهایی ک��ه داریم قانع 
نباش��یم. اما لیگ سخت است. ما در خیلی از بازی ها 
می توانستیم امتیاز بگیریم و نگرفتیم. مثلا در بازی با 
نفت مسجدسلیمان با کمترین موقعیت گل خوردیم و 
نتوانستیم از موقعیت هایمان استفاده کنیم. تلاش من 
این است هرجایی که هستم منطق و فلسفه بازی مان 
را ج��اری کنم.  او اضافه کرد: زمانی که ما این تیم را 
ب��الا آوردیم ب��از هم افرادی بودند که م��ا را می زدند. 
مشخص است که افکار پشت این مسائل چیست. من 
کلا زیاد با این موارد کاری ندارم. س��عی می کنم روی 

برنامه های خودم کار کنم. 

کشتی فدراسیون فوتبال در یک قدمی کوه بدهی ربیعی: نباید به چیزهایی که داریم قانع باشیم 

پیشکسوت فوتبال ایران گفت: با توجه به اینکه پرسپولیس از 
مس�ابقات لیگ قهرمانان آسیا برگشته به خاطر شرایط خاص آن 
بازی ها کمی از نظر بدنی تحلیل رفته اما سپاهان از لحاظ بدنی از 

پرسپولیس آماده تر است.
»س��ید مهدی س��یدصالحی« در گفت و گو با ایرنا، در خصوص دیدار 
یکش��نبه شب پرس��پولیس و سپاهان در چارچوب مس��ابقات لیگ برتر 
فوتبال کشور اظهار داشت: تقابل دو تیم در این چند سال به الکلاسیکو 
ایران مش��هور شده است. امسال هم هر دو تیم شانس قهرمانی هستند و 

بهترین های ایران در پرسپولیس و سپاهان بازی می کنند.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه پرس��پولیس از مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا برگشته به خاطر شرایط خاص آن بازی ها کمی از نظر بدنی تحلیل 
رفته اما س��پاهان از لحاظ بدنی از پرس��پولیس آماده تر است. در کل به 

نظرم باید شاهد بازی بسیار جذابی باشیم.
پیشکس��وت فوتبال ایران داش��ت افزود: تفکرات نویدکیا فوتبال روی 
زمین و مالکانه است که همین جذابیت بازی را بیشتر هم می کند. از آن 
طرف گل محمدی هم به بازی ترکیبی، استفاده از جناحین و عمق زمین 

علاقه دارد که کار را برای س��پاهان س��خت میکند. در کل هر تیمی که 
میانه میدان را در اختیار داشته باشد و مالک توپ باشد شانس بیشتری 
برای رسیدن به گل دارد. هر چند به نظرم دو تیم خیلی کم به موقعیت 

گل خواهند داد.

سیدصالحی در پاسخ به این سوال که به نظرش نتیجه بازی سپاهان و 
پرس��پولیس می تواند تکلیف قهرمانی لیگ را مشخص کند؟ تاکید کرد: 
تکلیف قهرمانی نه اما تا ۷۰ درصد از مس��یر قهرمانی مشخص می شود. 
در کل به نظرم هم سپاهان و هم پرسپولیسی شانس های مسلم قهرمانی 
هس��تند. البته باید این نکته را هم در نظر داش��ته باش��ید که به غیر از 
بازی مستقیم دو تیم مسابقات دیگری هم هست که می تواند روی روند 

قهرمانی تاثیر بگذارد اما در کل این یک بازی ۶ امتیازی است.
وی در خص��وص اینک��ه آیا به نظرش اس��تقلال هم م��ی تواند مدعی 
قهرمانی باش��د؟ گفت: به نظرم اس��تقلال هم ش��انس این را دارد که به 
قهرمانی برسد. ما امسال لیگی داریم که تا روز آخر تکلیف قهرمان و تیم 
های سقوط کننده مشخص نمی شود. تنها چیزی که می شود گفت این 
است که از بین پرسپولیس سپاهان و استقلال یک تیم قهرمان می شود. 
پیشکسوت فوتبال ایران در پایان خاطرنشان کرد: توقع این است که هم 
م��ا و هم مردم از بازی های باقیمانده لیگ لذت ببریم و بتوانیم فوتبالی 
خ��وب از تیم های قدرتمند و پرمهره فوتبال کش��ورمان و بقیه تیم های 

حاضر در لیگ ببینیم.

سیدصالحی: سپاهان از لحاظ بدنی از پرسپولیس آماده تر است

س�تاره تی�م فوتب�ال تراکت�ور گف�ت: من در 
بوندس�لیگا برای هرتابرلین و ولفس�بورگ و در 
لی�گ انگلیس ب�رای فولام بازی ک�ردم و مدتی 
کاپیتان تیم ملی ایران بودم، بنابراین بس�یاری 
از حریفان در ایران انگیزه بسیار زیادی دارند تا 

در مقابل من خود را نشان دهند.
به گزارش ایرنا، »اش��کان دژاگه« س��تاره و کاپیتان 
تیم فوتبال تراکتور در مصاحبه ای با نشریه بیلد آلمان 
از دوران حض��ورش در آلمان، رابط��ه اش با »فلیکس 
ماگات«، دوس��تی ب��ا »ژروم بواتنگ« و س��طح فنی 
لی��گ ایران صحبت کرد که مت��ن کامل آن را در زیر 

می خوانید:
در حال حاضر در لیگ قهرمانان آسیا به همراه 
تراکت�ور تبریز بازی می کن�ی. بزرگترین تفاوت 

فوتبال آسیا و اروپا چیست؟
گاهی اوقات بازی در اینجا سخت تر از اروپا می شود. 
بعض��ی از تیم ها مانند ازبکس��تانی ها از نظر تکنیکی، 
فوتبال قدرتمندی بازی می کنند. بس��یاری از تیم ها 
در آس��یا و ایران هجومی بازی می کنند و به نظر من 

فوتبال در اینجا از اروپا سخت تر است.
چرا؟

من در بوندسلیگا برای هرتابرلین و ولفسبورگ و در 
لی��گ انگلیس برای فولام بازی کردم و مدتی کاپیتان 
تیم ملی ایران بودم، بنابراین بس��یاری از حریفان در 
ایران انگیزه بس��یار زیادی دارند تا در مقابل من خود 
را نش��ان دهند. در آلمان و انگلیس فضا و زمان بسیار 
بیش��تری در زمین داشتم. الان همیشه یک یار رو به 
روی من وجود دارد. مردم ایران حتی بیش��تر از اروپا، 

دیوانه  فوتبال هستند.
قراردادت در تابس�تان به پایان می رس�د. آیا 

امکان بازگشتت به آلمان وجود دارد؟
البته که بازی در یک باشگاه حرفه ای آلمانی بسیار 
خوب خواهد بود. من آماده هر چیزی هستم اما مثل 
گذش��ته خودم را تحت فش��ار قرار نمی دهم. واقعیت 

این اس��ت که من در ۳۴ س��الگی هنوز در فرم عالی 
قرار دارم.

آیا این را مدیون فلیکس ماگات هستی؟
صادقان��ه بگویم که من حرفه خود را مدیون ماگات 
هستم. من هر روز خدا را شکر می کنم که با این مربی 

در سن بسیار تعیین کننده ای کار کردم. 
از روش تمرینات ماگات نمی ترسیدی؟

وقتی قراردادم را در ولفسبورگ امضا کردم »کلاوس 
اوگانتالر« هنوز مربی تیم بود. در تعطیلات تابس��تانی 
فهمیدم که ماگات قرار اس��ت سرمربی شود. البته من 
او را می ش��ناختم اما هرگز با روش کار او آشنا نبودم. 
دوستانم به من پیام دادند: از آمدن مربی جدید لذت 
ببرید.در روز اول تمرین از او اخطار گرفتم. تمرین های 

او واقعا بی رحمانه بود.
کدام تمرین از همه بدتر بود؟

ب��ه عنوان مث��ال، پروازهای پل��ه ای روی یک پا در 
حالی که یک بازیکن به روی دوش خود داشتم. ۱۰۰ 
پله را باید طی می کردیم. وقتی بعد از ش��ام از خواب 
بیدار شدم، از ماگات پرسیدم تمرین بعدی چه زمانی 
اس��ت؟ او پاس��خ داد "وقتی تلفن در اتاق ش��ما زنگ 
بخورد." بعد از اینکه تمرین تمام ش��د کاملًا خس��ته 
شدیم. ما فقط در اتاق ماندیم و لرزیدیم. اما این فقط 
آموزش س��خت  ماگات نبود، بلک��ه ذهنیت او نیز به 
همین ش��کل بود که ش��خصیت من را شکل داد. من 
همیش��ه به پدرم می گویم که م��اگات فوتبال مردانه 

را به من آموخت. 
دقیقاً مهمترین توصیه او چه بود؟

بعد از فصل قهرمانی در سال ۲۰۰۹ با ولفسبورگ، او 
از ما خداحافظی کرد. به سراغ او رفتیم، دست دادیم و 
برای او در تیم جدیدش شالکه آرزوی موفقیت کردیم. 

وقتی نوبت خداحافظی من ش��د، او به من گفت "یک 
لطفی کن". من فک��ر کردم که چیز خوبی می خواهد 
بگوید اما او گفت "دو یا سه بار سرت را مقابل پستت 
قرار بده". من گیج ش��دم و پرسیدم منظورش از این 
حرف چیست. ماگات پاسخ داد "تو فوتبالیست بزرگی 
هستی، هر آنچه که باید لازم داشته باشی را داری اما 
باید تمرکز بیش��تری روی فوتبال داش��ته باشی و در 
زمین آگاهی بیش��تری داشته باشی" من تا امروز این 

توصیه را انجام داده ام.
ک�دام لحظ�ه از قهرمانی فص�ل ۲۰۰۸ - ۲۰۰۹ 

بیشترین خاطره را برای تو داشت؟
سالها بعد بود که فهمیدم در آن زمان چه دستاورد 
باورنکردنی بدست آوردیم. در آن فصل از نظر آمادگی 
جس��مانی عالی بودیم و اعتماد به نفس بسیار بالایی 
داش��تیم. من همیشه ولفسبورگ را در قلب خود دارم 
و به خوبی می توانم تصور کنم که در آینده نقشی در 

این تیم داشته باشم.
در هرتابرلی�ن با بواتنگ همبازی بودی. رئیس 
بایرن مونیخ پس از سال ها حضور او در این تیم 
اع�لام کرد که بواتنگ باید آنجا را ترک کند. آیا 

از این تصمیم ناراحت نشدی؟
دوست داش��تم بایرن دوباره قراردادش را با بواتنگ 
تمدید کند. او به راحتی می تواند در بالاترین س��طح 
بازی کند. ژروم در ده سال گذشته بازیکن تاثیرگذاری 
در بایرن بوده و کارنامه ش��غلی فوق العاده ای داشته 
است. بازیکنان زیادی به مونیخ می روند اما بواتنگ در 
این سال ها جایگاه خود را به خوبی حفظ کرده است. 
او م��ی توان��د از این بابت افتخار کن��د. به عنوان یک 
دوس��ت به او افتخار می کنم. او نیازی به غصه خوردن 
باب��ت این موضوع ندارد. آنچه باعث تعجب من ش��د، 
اظهارات رییس بای��رن در مورد بواتنگ بود. برای من 
ناراحت کننده بود که ، او به عنوان یک رئیس قدیمی 
باش��گاه، چنی��ن چیزی را گفت. بدون ش��ک بواتنگ 

می تواند در یورو به آلمان کمک زیادی کند.

 دژاگه: بازی در ایران سخت تر از اروپاست؛ 
همه روبروی من انگیزه دارند
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